



Protokoll för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2025-01-09

Datum: 9:e Januari 2025

Tid: kl. 19.00 – 22.00

Plats: Digitalt via Teams

Kallade: SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

| | |
|---------------------------|---------------------------|
| Anders Blixt (AB) | Kassör |
| Lina Olausson (LO) | Ledamot |
| Hannes Eriksson (HE) | Ledamot |
| Patrik Holm Thisner (PHT) | Suppleant |
| Monica Häljestig (MH) | Suppleant |
| Neil Johnson (NJo) | Generalsekreteraren |
| Patrik Hillelsson (PH) | Ordförande Valberedningen |
| Sanna Holm | |

Formalia

1. Mötets öppnande
Anders Blixt öppnar mötet.
2. Närvaro och beslutsrätt
Se ovan, PHT går in för HE.
3. Val av mötesordförande
Mötet väljer AB

4. Val av mötessekreterare
Mötte väljer sittande LO
5. Val av mötesjusterare
Mötet väljer PH och MH
6. Per Capsulam beslut

| När | Beslut |
|------------|-----------------------------------|
| 2024-12-20 | Styrelsen godkännande den nya TBn |

7. Godkännande av dagordning
Mötet godkänner dagordningen.
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll
Mötet gick igenom föregående protokoll

Beslutsärenden

1. Inga inkomma

Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport
Föredragande NJ, WR (World rugby) FLUXX blev lite försenat på grund av ett uppdaterat förfarande som hade missats, men detta är fixat och inskickat till WR.

Ett projekt, Impact beyond, som äger rum i Amsterdam är ett projekt som använder kampanjer och media kring dam VM för att stärka dam och flickrugby. Vi behöver anmäla någon som är engagerad i dam och flickrugby i Sverige för att representera oss. Deadline för anmälan äger rum 17e Jan. Flera namn lyftes av styrelsen NJ får i uppdrag att kolla vem/vilka som kan tänka sig representera Sverige och presentera förslaget till styrelsen.

2. Kassör



Email: kansli@rugby.se

Föredragande AB. Vi har inte fått någon månadsredovisning än från RF, men den kommer redovisas på nästa möte då den brukar komma in vid mitten av månaden.

AB presenterade förslag på ändringar i EB. Ett förslag på att höja samarbetsavtals avgiften för att öka incitamentet att klubbar ska kunna klara sig själva.

Diskussioner uppstod om att detta kan slå extremt hårt med klubbar som behöver samarbeta för att få sina spelare till spel. Styrelsen kommer fram till att inte röra avgiften för samarbetsavtalen. Protest-avgiften föreslås sänkas för att öka incitamentet för föreningar att anmäla när något inte går rätt till.

EBn håller också på att uppdateras i sitt format för att göra den enklare och mer lättförståelig.

3. Administrationsrapport/ Organisations rapport

Föredragande LO, presentations av transregelgruppens arbete gjordes och hur deras rapport kommer att läggas fram. Deras rapport kommer i slutet på januari.

Deadline för anmälan till förening/strategi konferensen läggs till den 24e januari.

4. Tävlingsrapport

Föredragande MH. Vi behöver ha in folk i TK då den just nu endast består av MH, serierna och det nya serieupplägget kommer att diskuteras på strategikonferens. TK behöver en tydlig arbetsbeskrivning så man vet vad man ger sig in på när man ansöker. AB och MH får i uppdrag att skriva arbetsbeskrivningen, dom kontaktar sedan LO för att lägga ut på hemsida och sociala medier. Bra folk sökes!

5. Rapport från ungdomskommittén

Föredragande PHT, inget inkommet. PHT tar med att påminna UK om att skriva sin del till verksamhetsrapporten.

6. Rapport från kommunikation och marknadsföring

Det har varit ett möte med kommunikationsgruppen med fokus på utseende och sociala medier. Vi behöver en arbetsgrupp för att kunna planera och uppdatera vår hemsida eftersom det inte är ett enmansjobb.

7. Ordförandens rapport

Michael har dömts för grov våldtäkt mot barn. Detta ska nu snabbt hanteras av DN men vi har hört att det har varit frågor från DN om hanteringen. Vi kontaktar



Email: kansli@rugby.se

RF för råd med hur vi går vidare i vår krishantering i ärendet.

AB har haft ett möte med Anna Iwarsson, ordförande på RF, det var lite mer ett lära-känna möte som kommer att följas upp med Iwarsson framöver. I mötet delade AB sin bild av förbundet i grova drag. ABs uppfattning är att den största utmaningen i förbundet är bristen på kontinuitet i ledningen.

AB har fått mejl från Jean-Jacques Zander vill att vi skriver ett rekommendationsbrev för honom så att han kan sitta kvar på sin post i det juridiska utskottet.

Beslut: att styrelsen skriver ett rekommendationsbrev för Jean-Jacques Zander

8. Utbildning och Antidoping

Föredragande MH. Vi hade ett möte med antidoping i början på dec för att lägga upp en antidoping plan eftersom vi har haft en del fall. Men vi som förbund rör oss i rätt riktning vi har gått från 8 fall till 1 fall. Det kommer att ske ytterligare ett möte med anti doping till nu i januari. Vi behöver se till att våra klubbar uppdaterar sig i "Vaccinera Klubben".

9. Aktiviteter

a. Strategikonferensen

Agenda kommer alldeles strax, vi ska presentera våra anställda samt en nulägesrapport. Vi behöver lyfta fram det positiva vi gör inom förbundet samt förklara varför vi gör det vi gör. Sedan behöver vi lyfta fram fakta, samt förklara hur serien har utvecklats m.m.

b. Årsmöte

Årsmötet förläggs till lördagen 26e april, platsen för mötet bör vara söderut. LO lägger ut fråga om vem som kan vara värd för årsmötet, Göteborg och söder ut.

10. SDF:s

Inget inkommet

11. HR-ärenden (valberedning och GS lämnar)

Inget inkommet



Email: kansli@rugby.se

Övriga verksamhetsområden

1. Demokrati- och jämställdhet
Inget inkommet

Övriga ärenden

2. Nästa möte
22e januari, kl. 19.00

Anders Blixt, vice ordförande

Lina Olausson, sekreterare

Monica Häljestig, justerare

Patrik Holm Thisner, justerare



Email: kansli@rugby.se